

Tourism & Hospitality

News & Events Updates

FOOD & BEVERAGE

餐飲業



Enhancement Measures of Food Truck Pilot Scheme

The introduction of the enhancement measures aim to open up more business opportunities for the operators. <u>More details...</u>

美食車先導計劃推出多項優化措施

商務及經濟發展局公布美食車先導計劃將推出多項優化措施·為營運者製造更多商機。<u>詳情...</u>

Invitation to Tender - Confectionery Concession at Hong Kong International Airport

Hong Kong International Airport is inviting interested companies to tender for the confectionary concession. More details...

香港國際機場「朱古力、糖果及甜點經營牌照」現正招標 香港國際機場誠邀各大商戶競投朱古力、糖果及甜點經營牌照,於亞洲航空樞紐創造豐盛業績。詳情...

WINE

葡萄酒業



Le French Gour May-Hong Kong 2017

The French Food & Wine Festival is back in Hong Kong from 1-31 May. Champagne will be the highlight in Hong Kong and Macau through special menus and offers across 220 restaurants, distributors and importers. More details...

Le French GourMay - 香港 2017

法國五月美食節自2009年起成為法國五月一個重要部份·致力在香港及澳門推廣法國美食文化。今年五月·法國五月美食節將重點推介法國的香檳酒及香檳主題菜單·鼓勵大家體驗法式餐飲文化·與超過220個本地合作夥伴攜手踏上正宗法國美食之旅。<u>詳情...</u>



TRAVEL & TOURISM

旅遊業



May 1 Weekend Tourism Arrivals Record a Jump

According to Hong Kong Tourism Board, the number of visitors to Hong Kong during the May 1 weekend has registered a five percent increase, while Mainland tourist arrivals increased 3.7 percent year-on-year for the same period. More details...

五一49萬內地客訪港五年新高

旅遊發展局表示,過去三日五一勞動節假期,整體訪港旅客人次按年上升百分之五,其中內地旅客上升百分之三點七。<u>詳情...</u>

CONVENTIONS & EXHIBITIONS

會議及展覽業



Food's Future Summit: Eat and Learn

Foodie brings together experts, companies and consumers on 12 August to discover the latest food innovations, upcoming trends and imminent issues in the culinary world and to make changes through a series of talks and workshops. The food eco-system players, foodie followers, investors and innovators are welcome to participate and make an impact. More details...

飲食潮流新方向

時尚美食交流平台Foodie將於8月12日聚集一眾專家、營運者和消費者, 透過一系列講座和工作坊分享時下飲食創新資訊、發掘最新餐飲潮流,並 探討業界行情。歡迎業內人士、飲食愛好者、投資者及創新者們參與。<u>詳</u> 情...

ITE Hong Kong Returns Bigger

On 15-18 June, regional travel trade and leisure veterans will meet again at International Travel Expo (ITE) Hong Kong for ideas on new destinations, corporate travel, unique experiences, new travel technology and various tourism subjects at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre. More details...

香港國際旅遊展 世界各地展商雲集

一年一度的香港國際旅遊展將於6月15至18日假香港會議展覽中心舉行。 展覽為業界、旅客和公眾提供一個有效平台,分享有關旅遊目的地、商務 旅遊以及旅遊科技等等的最新資訊。詳情...



GENERAL

一般消息



New Statutory Minimum Wage Rate Took Effect on 1 May

Statutory minimum wage rate has been raised from \$32.50 per hour to \$34.50 per hour. More details...

新法定最低工資水平五月一日起生效

由五月一日起, 法定最低工資水平由每小時32.5元上調至每小時34.5元。詳情...

Hong Kong to Negotiate a Free Trade Agreement with Australia

The Government announced that Hong Kong will pursue a Free Trade Agreement (FTA) with Australia. A bilateral FTA with Australia will be instrumental in fostering closer economic relationship between the two economies. More details...

香港與澳洲的自由貿易協定

政府宣布·香港將尋求與澳洲締結自由貿易協定。與澳洲締結雙邊自由貿易協定將有助促進兩地更緊密的經濟關係。詳情...

UPCOMING HK EVENTS

最新活動

Le French GourMay

1-31 May 2017 More

Affordable Arts Fair

19-21 May 2017 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More

Asia Yoga Conference

8-11 May 2017 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More

International Travel Expo

15-18 June 2017 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More

Hong Kong Food Expo

17-21 August 2017 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More

Hong Kong International Tea Fair

17-19 August 2017 Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心 More



CONTACT US

聯繫我們

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch. Our services are free and tailored to your needs.

Sindy Wong

黃思敏

Head of Tourism and Hospitality T: (852) 3107 1067

E: swong@investhk.gov.hk

Jenny Hui

許嘉珮

Asia (except Greater China), France

T: (852) 3107 1047

E: jhui@investhk.gov.hk

Betty Leung

梁婉霞

Americas, Africa T: (852) 3107 1028 E: bleung@investhk.gov.hk

Rebecca Chan

陳鳳霞

Europe (except France) T: (852) 3107 1093

E: rebeccachan@investhk.gov.hk

Lily Wang

王麗

Greater China, Australasia T:(852)31071037 E: lwang@investhk.gov.hk

investhk.gov.hk